
OrszaggyÜizs íiwaidla

IrOnnánysZárry :

	

( 1).24'4

Érkezett : 2008 DEC 2 O.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Száma: FK- /2008
Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Szociális bérlakások” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i
Szűcs Erikához, a Szociális és Munkaügyi Minisztériumot vezető miniszterhez. Á
kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony !
A nemzeti és etnikai kisebbségi jogok országgy űlési biztosa számos kritikát
megfogalmazott 2007. évi tevékenységéről szóló beszámolójában . A biztos bírálta a
szocialista kormány több intézkedését . „Szociológiai kutatások azonban azt igazolják, hogy a
romák jelentős része a társadalom legszegényebb rétegéhez tartozik, akiket a munkanélküliség és a z
etnikai diszkrimináció egyaránt sújt, így sokszor az önkormányzati bérlakás az egyetlen esélyük a legáli s
lakhatáshoz. E körülményekre figyelemmel a roma közösséget különösen súlyosan érinti, hogy kevés a
szociális alapon bérbe adható önkormányzati lakás . Álláspontunk szerint a panaszügyben a jogi
szabályozás hiányosságai az egyenlő bánásmód követelményének sérelmét eredményezhetik, illetve
lehetőséget adnak a diszkriminatív jogalkalmazási gyakorlatra, kifejezetten egy olyan részén az
országnak, ahol magas a roma lakosság aránya.” Fenti megállapításokat a kisebbségi
ombudsman jelentéséb ő l idéztem.

Kérdezem Miniszter Asszonyt :

Milyen konkrét intézkedéseket kíván hozni annak érdekében, hogy a közeljöv őben
jelentősen nőjön a szociális bérlakások száma Magyarországon ?

Vara'József
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Budapest, 2008 . december 19.
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